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1. Opfølgning på referat fra 27.09.23  

Udsendt pr. mail 10.10.23 

 

Ingen bemærkninger. 

2. Prissætning på BML 

Deltagelse af Stefanie Kolstrup  

Stefanie præsenterede overordnet BMLs nuværende finansieringsmodel, målsætnings for 

faciliteten, grundlag for beretning af burpris og sammenligning af prisniveau på burpriser med KU 

og AU. 

Institutrådet havde følgende kommentarer til implementeringsstrategi for fremtidig prisstigning: 

• Udmelding af nye priser hurtigst muligt 

• Indfasning af nye priser over en periode er at foretrække, så der gives tid til 

afvikling af allerede opstartede projekter 

• Forslag til besparende tiltag i driften kan drøftes i regi af BML brugergruppe 

eller undergruppe hertil, fx antal dyr i hvert bur 

3. Institutforum 29/11 med deltagelse af rektor/prorektor  

 

Institutrådet vurderer, at tidspunktet for dette institutforum ikke er hensigtsmæssigt midt i 

flytteperioden og bør rykkes til efter flytningen er overstået i starten af 2024. 

 

Forslag til emner institutforum (ikke til rektor-besøg) kunne være: 

• BML 

• Præsentation af nye afdelinger 

• Vision for fremtidig forskning på instituttet 

• Præsentation af instituttets core facilites – fx mht. personale? 

• Anatomi 

4. Revidering af maildistributionsgrupper 

Se bilag. Skal de mange lister revideres? 

 

Det store antal maillister kan koges ned til et mindre antal essentielle maillister: Alle på IMM, VIP, 

TAP, ph.d. og evt. afdelingsspecifikke lister hvis afdelingerne selv ønsker det og står for at 

vedligeholde 

 

5. Forskningslederrum  



Se bilag. Kommentarer ønskes mhp. tid for virke og mål for virke. 

 

Blev ikke drøftet. 

 

6. Politik for dækning af indirekte udgifter 

Se bilag. 

 

Blev ikke drøftet. 

 

7. Central indkøbsfunktion? 

Input fra rådet ønskes. 

Institutrådet diskuterede hvordan indkøb på instituttet sker i øjeblikket og hvilke perspektiver en 

central indkøbsfunktion har. 

• Generelt positivt stemt for central indkøbsfunktion, hvis det aflaster teknikere 

• Nogle afdelinger har allerede semi-centrale indkøbsprocesser på afdelingen 

• En central funktion bør bemandes af 2 personer, ikke nødvendigvis fuldtid, 

for at være stabil 

 

8. Opdatering på flytning til Nyt SUND 

Blev ikke drøftet. 

9. Orientering fra institutleder 

10. Blev ikke drøftet. 

11. Orientering fra rådets medlemmer 

Blev ikke drøftet. 

12. Evt. 

Intet at bemærke. 

 


